
Antsla Vallavolikogu
I koosseisu kümnenda istungi

P R O T O K O L L

Antsla Gümnaasiumis 22. mai 2018 nr 10

Algus kell 15.00, lõpp kell 18.10

Istungi juhataja: volikogu esimees Margus Klaar
Protokollija: volikogu sekretär-registripidaja Helle Savi
Osa võttis 15 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud protokollile).
Istungil ei osalenud volikogu liikmed Üllar Ahi ja Veiko Haugas.

Kutsutud: abivallavanem Kurmet Müürsepp, majandusnõunik Rain Ruusa, pearaamatupidaja Eve 
Sikk, maa- ja planeeringute spetsialist Ester Hommik ning MTÜ Terve Võrumaa juhatuse esimees 
ja Lõuna-Eesti Haigla nõukogu liige Rein Järvelill. 

Airi Hallik-Konnula: Ettepanek 10. päevakorrapunkt „ Antsla valla evakuatsioonikohtade plaan” 
võtta arutusele informatsiooni all, kuna materjal on veel „toores”.

Volikogu esimees pani ettepaneku hääletusele.
Airi Hallik-Konnula ettepaneku poolt hääletas 2 volikogu liiget, vastu 8 volikogu liiget ja 
erapooletuks jäi 4 volikogu liiget. 

Päevakord jäi muutmata.

Päevakord:

1. Revisjonikomisjoni akti kinnitamine
Ettekandja: Kaia Pruuli, revisjonikomisjoni esimees

2. Antsla valla 2017. aasta majandusaasta aruanne
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

3. Antsla valla finantsjuhtimise kord
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

4. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013 määruse nr 4 „Antsla valla ametiasutuse hallatavate 
asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste ja töötasumäärade kehtestamine“ muutmine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees



5. Antsla valla ja Urvaste valla üldplaneeringute ülevaatamiseks tulemuste kinnitamine
Ettekandja: Ester Hommik, maa- ja planeeringute spetsialist
Kaasettekandja: Jarek Jõela, arengu- ja planeerimiskomisjoni esimees

6. MTÜ Terve Võrumaa ja MTÜ Võrumaa Omavalitsuste Liit ühendamine
Ettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

7. Vallavara tasuta kasutusse andmine
Ettekandja: Rain Ruusa, majandusnõunik 
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

8. Vee-ettevõtja määramine
Ettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem

9. Korraldatud jäätmeveo ühishankel osalemise otsustamine
Ettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem
Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees

10. Antsla valla evakuatsioonikohtade plaan
Ettekandja: Kurmet Müürsepp, abivallavanem

11. Volikogu määruse kehtetuks tunnistamine 
Ettekandja: Rain Ruusa, majandusnõunik

12. Muud küsimused

1. Revisjonikomisjoni akti kinnitamine

Ettekandega esines revisjonikomisjoni esimees Kaia Pruuli.
Vastavalt KOKS-i § 48 lõikele 5 peab revisjonikomisjon oma otsused ja aktid tooma volikokku. 
Ettekandja tutvustas 16. aprilli 2018. a revisjonikomisjoni akti nr 2 (otsuse lisa nr 2) ning
revisjonikomisjoni aruannet (otsuse lisa nr 1).
Revisjonikomisjon teeb Antsla Vallavolikogule ettepaneku kinnitada Antsla valla 2017. a 
majandusaasta aruanne, ilma Urvaste valla 2017. a majandusaasta aruandeta. 

Toimus arutelu.

Merike Prätz: Aruande kohaselt soovitate, et tasudes lumetõrje eest ettevõtjate GPS seadmete 
näitude alusel, lisada arvete juurde paberkandjal GPS näidud. Me oleme e-arvetele üle minemas, 
kas see on mõistlik?
Kaia Pruuli: Selline on revisjonikomisjoni ettepanek.
K.-Oudekki Loone: Arvete juures peavad olema esitatud GPS näidud, ükskõik kuidas.

Aivo Värton: Mis saab Urvaste valla 2017. a majandusaasta aruandest?
Margus Klaar: Urvaste valla 2017. a majandusaasta aruande kinnitamine toimub järgmisel 
volikogu istungil. 
Kaia Pruuli: Urvaste valla 2017. a majandusaasta aruanne ei ole saanud veel audiitori ja 
vallavalitsuse heakskiitu. 



K.-Oudekki Loone: Aruande kohaselt kontrolliti Karjasoo-Puhkeala kinnistu moodustamise 
algdokumente. Täheldati, et Karjasoo-Puhkeala kinnistu moodustamise algdokumendid vastavad 
haldusmenetluse- ja planeerimisseadusele. Selgusetuks jäi, miks seati hoonestusõigus vallavarale 
AS Lõuna-Eesti Hooldekeskus kasuks ilma enampakkumist korraldamata. Palun selgitada seda 
tähelepanekut. 
Kaia Pruuli: Oleks võinud korraldada avaliku enampakkumise.
Raivo Vallner: Riigivara seaduse kohaselt antakse vallavara kasutusele enampakkumise korras, 
mis välistab arusaamise nagu tegu oleks „susserdamisega”.  
 
Revisjonikomisjoni liikmete ettepanek vallavalitsusele oli, et nii maad kui hooned müüa edaspidi 
enampakkumise korras.

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Revisjonikomisjoni akti kinnitamine”.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige ja erapooletuks jäi 2 volikogu liiget. 

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Revisjonikomisjoni akti kinnitamine” otsusena nr 53.

2.  Antsla valla 2017. aasta majandusaasta aruande kinnitamine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Antsla valla 2017. a majandusaasta aruanne sai hetk tagasi revisjonikomisjoni heakskiidu ja 
eelnevalt on selle heaks kiitnud ka audiitorfirma E-AUDIT OÜ.
Pearaamatupidaja seisukoht oli, et Antsla valla majanduslik seis on hea ja Antsla vald on 
jätkusuutlik.

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjon arutas otsuse eelnõud, küsimusi ei 
olnud. Karjasoo-Puhkeala osas tekkinud küsimusele vastaksin, et ministeerium pöördus 
maakondlikul tasemel omavalitsuste poole. Et riigile ülesannete täitmisel appi tulla, korraldas 
Antsla vallavalitsus võõrandamise. 

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla valla 2017. aasta majandusaasta aruande 
kinnitamine”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.  

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Antsla valla 2017. aasta majandusaasta aruande 
kinnitamine” otsusena nr 54.

15.30 saabus volikogu liige Riho Roon

3. Antsla valla finantsjuhtimise kord

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Eelmisel volikogu istungil võeti vastu uus Antsla valla põhimäärus, kus ei olnud enam sees eelarve
koostamise ja kasutamise korda. Sellest tulenevalt koostasin Antsla valla finantsjuhtimise korra, 
mis puudutab eelarve koostamist, eelarve menetlemist ja reservfondi suunamist. 



Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjon arutas määruse eelnõud, midagi uut ei
ole. Kõik eelarvet puudutav on tõstetud ühte korda. Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada 
määruse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla finantsjuhtimise kord”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.  

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla valla finantsjuhtimise kord” määrusena nr 15.

4. Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013 määruse nr 4 „Antsla valla ametiasutuse hallatavate 
asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste ja töötasumäärade kehtestamine“ 
muutmine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Antsla Gümnaasiumi direktor esitas avalduse, kus ta soovib alates 1. augustist 2018. a kooli 
koosseisu lisada psühholoogi 1,0 koht ja suurendada olemasolevat HEV koordinaatori kohta kuni 
0,5 kohtani (hetkel 0,2 kohta). 
Antsla Kultuuri- ja Spordikeskuse juhataja esitas avalduse, kus ta teeb ettepaneku, arvata 
koosseisust välja alates 1. septembrist 2018. a riidehoidja 1,0 kohta.  

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjon arutas määruse eelnõud. Tehti üks 
märkus, et meie IV palgagrupi tase ei võimalda tipptasemel erialaspetsialiste palgata. Võib-olla 
peaks vallavalitsus selle lähiajal üle vaatama.
Koosseisude kohta märkuseid ei tehtud. 

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013 määruse
nr 4 „Antsla valla ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste ja
töötasumäärade kehtestamine“ muutmine”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige, erapooletuid ei olnud.  

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 19. märtsi 2013 määruse nr 4 
„Antsla valla ametiasutuse hallatavate asutuste personali koosseisude, töötasustamise aluste ja 
töötasumäärade kehtestamine“ muutmine” määrusena nr 16.

5. Antsla valla ja Urvaste valla üldplaneeringute ülevaatamiseks tulemuste kinnitamine

Ettekandega esines maa- ja planeeringute spetsialist Ester Hommik. 
Rahandusministeerium saatis 3. detsembril 2017. a ringkirja „Ringkiri kohalike omavalitsuste 
üksustele”, milles viidatakse, et kohaliku omavalitsuse üksused, mis haldusreformi käigus 
ühinesid, vaataksid oma kehtivad ja enne 2015. aasta 1. juulit kehtestatud üldplaneeringu üle 
hiljemalt 1. juuliks 2018 (EhSRS § 5 lõige 11) ja esitaksid kokkuvõtte üldplaneeringu ülevaatamise
tulemusest kuue kuu jooksul ülevaatamisest arvates valdkonna eest vastutavale ministrile ehk 
riigihaldusministrile (PlanS § 92 lõige 1).
Antsla valla üldplaneeringu ülevaatamisel tuginesin 2012. aastal koostatud üldplaneeringule ja 
olen igapäevaselt oma töid selle järgi teostanud.   



Urvaste valla üldplaneeringu ülevaatamisel tuginesin 2008. aasta riigikontrolli aruandele ja 
ülevaatamise otsustele. 

Kaasettekandja Jarek Jõela: Arengu- ja planeerimiskomisjon vaatas maa- ja planeeringute 
spetsialisti poolt esitatud materjalid üle ja tegi ettepaneku esitada otsuse eelnõu volikogule 
kinnitamiseks. 

Raivo Vallner: Kas kinnitatakse valla üldplaneering või ülevaatamise tulemused?
Ester Hommik: Ettepanek on kinnitada ülevaatamise tulemused. 

Kalle Nurk: Mis saab edasi?
Ester Hommik: Edasi tuleb uue üldplaneeringu lähteülesannete kokkupanek, algatamine. Et see 
hästi õnnestuks kaasatakse konsultatsioonifirma, kes on pädev ja hakkame uut ühist 
üldplaneeringut koostama. Sügiseks peab olema uus üldplaneering algatatud ja kolme aasta 
jooksul valmis. 

Arutati Maanteeameti projekti, mis puudutab Antsla linna läbivaid teid ja tänavaid.
Informatsiooni jagasid abivallavanem Kurmet Müürsepp ning maa- ja planeeringute spetsialist 
Ester Hommik. 
Ester Hommik: Hetkel ei ole meile eskiisi esitatud, et saaksime võtta seisukoha ja tutvustada seda 
elanikkonnale. 

Volikogu liikmed Raivo Vallner ja Üllar Salumets avaldasid arvamust, et tarvis on moodustada 
ajutine transpordikomisjon, kes tegeleks teede ja raudtee küsimustega. 

Merike Prätz: Komisjon ei hakka sisulist tööd tegema, sisulist tööd teeb vallavalitsus. 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla valla ja Urvaste valla üldplaneeringute 
ülevaatamiseks tulemuste kinnitamine”.
Poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige ja erapooletuks jäi 3 volikogu liiget.   

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Antsla valla ja Urvaste valla üldplaneeringute 
ülevaatamiseks tulemuste kinnitamine” otsusena nr 55.

6. MTÜ Terve Võrumaa ja MTÜ Võrumaa Omavalitsuste Liit ühendamine

Ettekandega esines MTÜ Terve Võrumaa juhatuse esimees ja Lõuna-Eesti Haigla nõukogu liige 
Rein Järvelill. 
Kui Eesti Vabariik tekkis ja haiglaid hakati reformima, siis Võru Haigla läks Võrumaa 
omavalitsuste omandisse, selleks moodustati MTÜ Terve Võrumaa, kuhu kuulusid kõik Võrumaa 
omavalitsused ja 100% Lõuna-Eesti Haigla aktsiatest kuulus MTÜ-le Terve Võrumaa. 
MTÜ Terve Võrumaa on liige MTÜ-s Lõuna-Eesti Erihoolduskeskuses.
Nüüd on toimunud jälle reformid ja MTÜ-sse Terve Võrumaa on jäänud 5 liiget. 
Hetkel MTÜ-l Terve Võrumaa ja MTÜ-l Võrumaa Omavalitsuse Liit palju igapäevaseid tegevusi 
ei ole. Kuna otsustajate ring nendes kahes MTÜ-s on sama ja huvid on samad, siis oleks mõistlik 
need MTÜ-d ühendada. Sellepärast ongi Võrumaa Omavalitsuse Liidu poolt teile tänaseks ette 
valmistatud otsuse eelnõu „MTÜ Terve Võrumaa ja MTÜ Võrumaa Omavalitsuste Liit 
ühendamine”.



Kurmet Müürsepp: Ühendatavaks mittetulundusühinguks on MTÜ Terve Võrumaa ja ühendavaks 
mittetulundusühinguks on MTÜ Võrumaa Omavalitsuste Liit. 
Antsla Vallavalitsuse ettepanek volikogule on, otsus läbi arutada ja heaks kiita. 
Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjon arutas otsuse eelnõud ja vastuolu ei 
olnud. Tekkis üks ettepanek, et uue moodustatava MTÜ nimi võiks olla Terve Võrumaa, aga kes 
sisulist poolt teab, siis MTÜ Võrumaa Omavalitsuste Liidu põhikiri on üldisem, mis tagab 
tasakaalustatud arengu kogu maakonnas. 
Komisjoni liikmete ettepanek oli ühinemine läbi viia. 

Merike Prätz: MTÜ Võrumaa Omavalitsuste Liidu liikmed on Võru linn, Võru vald, Rõuge vald, 
Antsla vald ja Setomaa vald. 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „MTÜ Terve Võrumaa ja MTÜ Võrumaa 
Omavalitsuste Liit ühendamine”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.    

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „MTÜ Terve Võrumaa ja MTÜ Võrumaa Omavalitsuste Liit 
ühendamine” otsusena nr 56.

Rein Järvelill lahkus

7.  Vallavara tasuta kasutusse andmine

Ettekandega esines majandusnõunik Rain Ruusa. 
Vallavara tasuta kasutusse andmine puudutab Haabsaare külas asuva Keskuse kinnistul asuva 
Haabsaare raamatukogu hoone I korruse ruume. Hoones asuvad Haabsaare raamatukogu ja MTÜ-
le Kaika Maanaiste Selts renditud ruumid. MTÜ käsutuses olid vastavalt 27.02.2008. a sõlmitud 
Ruumide tasuta kasutamise lepingule I korruse ruumid suurusega 88,3 m² ja katusekorruse ruumid 
suurusega 149,7 m². Lepingu kehtivus lõppes 27.02.2018 ja pole pikendatud seoses MTÜ Kaika 
Maanaiste Selts tegevuse lõpetamisega. 
04.04.2018 esitas Rita Säre avalduse I korruse ruumide rentimiseks, et rajada ruumidesse 
käsitöötuba ja läbi selle elavdada külaelu.
Eelarve- ja majanduskomisjoni liikmete ettepanek oli sõnastada otsuse eelnõu punkt 2 järgmiselt: 
„Sõlmida Rita Särega rendileping tähtaega määramata”, mitte tähtajaline, nagu oli otsuse eelnõus.  
Ettepanek tulenes sellest, et kui tekib vajadus rendileping varem lõpetada kui 10 aastat, siis on 
seda lihtsam teha. 
Palun parandus enne hääletamist sisse viia, kui eelarvekomisjoni ettepanekuga nõus ollakse. 

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjon arutas otsuse eelnõud. Küsimust, 
miks ruumide kasutusele andmiseks konkurssi ei korraldatud, ei tekkinud. 

Aivo Värton, Airi Hallik-Konnula: Kui leping on tähtajatu, siis peaks olema märgitud, et vallal on 
õigus lepingut lõpetada nt 2 kuulise etteteatamisega.
Merike Prätz: See kohustus tuleneb seadusest, eraldi seda märkima ei pea.  

Toimus arutelu Haabsaare raamatukogu hoone olukorra ja tuleviku üle. 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud.



Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Vallavara tasuta kasutusse andmine”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liige, erapooletuid ei olnud. 

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Vallavara tasuta kasutusse andmine” otsusena nr 57.

8. Vee-ettevõtja määramine

Ettekandega esines abivallavanem Kurmet Müürsepp. 
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku määrata Antsla vallas Antsla linnas, Kobela ja Vana-Antsla 
alevikes, Lusti, Kraavi, Tsooru, Kuldre, Pihleni, Uue-Antsla, Visela ja Vaabina külades vee-
ettevõtjaks AS Võru Vesi kuni 31.12.2028.

Volikogu liikmetel ettekandjale küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Vee-ettevõtja määramine”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.  

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Vee-ettevõtja määramine” otsusena nr 58.

Lehar Neve: Ettepanek teha 10 minutiline vaheaeg.

17.00-17.10 VAHEAEG
 

9. Korraldatud jäätmeveo ühishankel osalemise otsustamine

Ettekandega esines abivallavanem Kurmet Müürsepp.
Antsla Vallavalitsus koostöös Võrumaa Arenguagentuuriga on ette valmistanud eelnõu 
„Korraldatud jäätmeveo ühishankel osalemine”. 
Antsla vallal lõpeb korraldatud jäätmeveo leping võrreldes teiste Võrumaa omavalitsustega kõige 
varem 31.03.2019. a. Urvaste valla piirkonnas puudub üldse korraldatud jäätmevedu.
2018. aasta jaanipäevaks annavad kõik Võrumaa omavalitsused vastuse, kas osalevad ühishankel 
või mitte. Kui teised Võrumaa omavalitsused ühishanke korraldamisel osaleda ei taha, siis 
korraldab hanke Antsla vald üksinda.
Tiheasustusaladel toimub vedu iga 28 päeva järel, hajaasustuses on võimalik vedu korraldada üks 
kord kvartalis või võtta mitme majapidamise peale üks konteiner, kui leitakse, et jäätmeid nii 
kiiresti ei teki.  Erinevad kokkulepped maapiirkondades on võimalikud. Endise Antsla valla 
piirkonnas on süsteem hästi toiminud.

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjon arutas seda küsimust ja leidis, et 
korraldatud jäätmevedu on vajalik. Komisjoni liikmed toetasid ühishanke korraldamist. 

Kurmet Müürspepp: Prügiveo vabastust taotlev inimene peab tõestama, kuhu ta oma olmeprügi 
paneb.

Toimus arutelu pakendikonteineri kasutamisest Tsoorus.

Volikogu liikmetel korraldatud jäätmeveo kohta küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Korraldatud jäätmeveo ühishankel osalemise 
otsustamine”.



Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.  

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Korraldatud jäätmeveo ühishankel osalemise otsustamine” 
otsusena nr 59.

10. Antsla valla evakuatsioonikohtade plaan

Ettekandega esines abivallavanem Kurmet Müürsepp.
Antsla vallal on kohustus esitada Politsei- ja Piirivalveametile evakuatsioonikohtade plaan. 
Seaduse järgi peame vähemalt 2%-le valla elanikest tagama evakuatsiooni kohad hädaolukorra 
tekkides. Evakuatsiooni korraldamiseks määrab kohaliku omavalitsuse üksus oma 
haldusterritooriumil paiknevad võimalikud evakuatsioonikohad ja koostab evakuatsioonikohtade 
kasutusele võtmiseks evakuatsioonikohtade plaani. Mahutavus nendesse hoonetesse on 260 
inimest.
Hädaolukord on sündmus või sündmuste ahel või elutähtsa teenuse katkestus, mis ohustab paljude 
inimeste elu või tervist, põhjustab suure varalise kahju, suure keskkonnakahju või tõsiseid ja 
ulatuslikke häireid elutähtsa teenuse toimepidevuses ning mille lahendamiseks on vajalik mitme 
asutuse või nende kaasatud isikute kiire kooskõlastatud tegevus, rakendada tavapärasest erinevat 
juhtimiskorraldust ning kaasata tavapärasest oluliselt rohkem isikuid ja vahendeid. 

Airi Hallik-Konnula: Evakuatsioonikohtasid arutati eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul 
põgusalt ja väidan, et eelnõu ei ole hästi läbi arutatud. Peame valmis olema ka rasketes oludes 
inimesi evakueerima, kui puudub elekter, kütta saab ainult ahjusid ja süüa teha pliidil. Urvaste ja 
Roosiku Seltsimajal on need tingimused täidetud. 

Kurmet Müürsepp: Ohutase on meil õnneks madal. Roosiku Seltsimaja on eramaja, mida me ei saa
välja pakkuda, vallavalitsus püüab hakkama saada oma hoonetega. Kaika ja Urvaste Seltsimajas 
on probleem selles, et nad ei vasta päästeameti nõuetele. 

Merike Prätz: Eelistatakse rahvamajasid. Generaatorid on olemas, kui elekter peaks ära minema.

K.-Oudekki Loone: Kas nimekirja on võimalik hiljem täiendada?
Airi Halli-Konnula: Ettepanek on lisada evakuatsioonikohtade loetelusse punkt 6 Urvaste 
Seltsimaja, mahutavus 90 inimest ja kontaktisikutena Airi Hallik Konnula ja Marina Kõller. 
Kurmet Müürsepp: Ettepanek on täna otsus vastu võtta. Saaksime olemasoleva nimekirja PPA-le 
ära esitada. Augustikuu volikogu istungiks valmistab vallavalitsus ette eelnõu täiendava 
evakuatsioonikoha lisamiseks.

Raivo Vallner: Kas meil hädaolukorra lahendamise plaan üldse on olemas?
Kurmet Müürsepp: Antsla vallas on kõik korrad olemas, sealhulgas on moodustatud 
kriisikomisjon, olemas on evakuatsiooniplaan. Kriisi plaani ei ole. 

Merike Prätz: Antsla vallas on kriisikomisjon, kes allub maakondlikule kriisikomisjonile. Kui 
peaks toimuma kriis, mis puudutab ka Antsla valda, siis kõik korraldatakse ära maakondlikul 
tasandil. Antsla valla kriisikomisjoni esimees on vallavanem. Antsla valla kriisikomisjoni 
põhimäärus on leitav Riigi Teatajast. 

K.-Oudekki Loone: Kes vastutab suurte kriiside puhul ja kelle poole on võimalik pöörduda?
Kurmet Müürsepp: Maakondlikul tasandil on vastutav politsei peadirektori poolt volitatud isik.



Merike Prätz: Lõuna-Eesti regionaalse kriisikomisjoni tegevuspiirkond on Jõgeva, Põlva, Tartu, 
Valga, Viljandi ja Võru maakond. Kriisikomisjoni tööd juhib Lõuna Päästekeskuse juht ning tema 
asetäitja on Lõuna Politsei prefekt.

K.-Oudekki Loone: Kui tegemist on kompleksse kriisiga?
Kurmet Müürsepp: Siis on vastutavad peaminister ja siseminister.

K.-Oudekki Loone: Palun protokollida Kurmet Müürsepp`a lubadus, et augustikuu volikogu 
istungiks valmistab vallavalitsus ette eelnõu täiendava evakuatsioonikoha lisamiseks.
Merike Prätz: Ma ei ole kindel kas see on vajalik.
Volikogu liikmed soovisid, et eelnõu augustikuu volikokku esitatakse. 

Volikogu liikmetel ettekandjale rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „ Antsla valla evakuatsioonikohtade plaan”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu 1 volikogu liite, erapooletuid ei olnud.  

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Antsla valla evakuatsioonikohtade plaan” otsusena nr 60.

11. Volikogu määruse kehtetuks tunnistamine

Ettekandega esines majandusnõunik Rain Ruusa.
Eelnõu puudutab Urvaste Vallavolikogu 21. märtsi 2012. a määruse nr 3 „Urvaste valla 
hankekord” kehtetuks tunnistamist, kuna uus Antsla valla hanke kord jõustus 22. maist 2018, mis 
hõlmab nii endist Antsla valda kui Urvaste valda.

Volikogu liikmetel ettekandjale rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Volikogu määruse kehtetuks tunnistamine”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.  

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Volikogu määruse kehtetuks tunnistamine” määrusena nr
17.

12. Muud küsimused
12.1 Kalle Nurk: Võtta päevakorda ajutise komisjoni „Transpordikomisjoni” moodustamine, kes 
hakkaks lahendama teede värke.
Margus Klaar: K.-Oudekki Loone pidi saatma meile oma nägemuse, meie pidime täiendama, kui 
vajalikuks peame.
K.-Oudekki Loone: Ma ei ole saanud jätkuvalt ettepanekuid volikogu liikmetelt, kes lubasid 
ettepanekud saata. Palun saatke oma ettepanekud minule 1. juuniks 2018. a, et mida 
transpordikomisjon peaks tegema või mida ta transpordikomisjonilt ootab.
Peale 1. juunit saadan  materjali volikogu esimehele. 

12.2 Kriisiolukord päevakorda - neid olukordasid on erinevaid. Peame endale selgeks tegema, kes 
vastutab, kes on koosseisus, kes mida tegema peab, transport jne. Informatsioon kodulehele 
(telefonide numbrid, vastutajad).
Kurmet Müürsepp: Kriisikomisjoni liikmed on määratud ametikohtade järgi - vallavanem on 
esimees, sekretär on abivallavanem, liikmed on päästeameti esindaja, politsei esindaja, perearst, 
kaks majandusjuhatajat, kellel on võtmed koolimajadesse pääsemiseks.



Merike Prätz: Antsla valla kriisikomisjoni põhimäärus on vastu võetud 18. aprillil 2018. aastal ja 
jõustus 28. aprillil 2018. aastal.  Tegemist on Antsla Vallavalitsuse määrusega.
Kalle Nurk: See võiks koduleheküljelt leitav olla. 

12.3 Järgmine volikogu istung toimub 19. juunil 2018. aastal.

Margus Klaar Helle Savi
volikogu esimees protokollija


